
Beslutningsreferat   

Bestyrelsesmøde tirsdag 19. juni 2018 – kl. 18:00  

  

  

Tilstede: Karsten, Helle, Christian, Allan, Vivi,  

 Afbud: Inger,  Geert 

 Referent: Allan 

  

Dagsorden:   

1. Godkendelse af referater  

2. Generel orientering  

3. Eventuelt - herunder møderække, så husk kalender 

_____________________________________________________________________________ 

1. Godkendelse af referater 

2. Generel orientering  
 
Performance Benchmark for 2017 er lavet, og indberettet til staten. 
Resultatet for dette vil være tilgængeligt på forsyningssekretariatets hjemmeside ca. 1. august. 
 
Vi har sat os en del ind i hvad persondataforordningen betyder for os, og i den forbindelse fået lavet flere 
databehandleraftaler med de firmaer vi samarbejder med, som loven påbyder. 

 
Udskiftningen af vandmålere er afsluttet.  
Det har vist sig at være et rigtig godt tidspunkt vi har valgt at starte udskiftningen. Det er nemlig netop 
vedtaget at vores vandmålere fremover må blive siddende i 9 år mod tidligere 6 år. Det betyder at de må 
sidde 50 % længere tid end tidligere, med den besparelse det giver. 
 
Vibe huse er godt i gang med den nye udstykning på Kildeagervej, og vi har p.t. lavet hovedledninger og 39 
tilslutninger til dem. 
 
 
Der har været flere forespørgsler vedr. levering af vand, har vi vand nok ? må man vande have? o.s.v. 



Der er ikke forbud mod have vanding men vi opfordre til, at begrænse omfanget så vi alle er med til, at 
passe på vort grundvand”    
  
 
Vedr. de forbrugere der er nysgerrige om vi har pesticider i vandet, kan I berolige dem med at der til nu 
ikke er fundet noget i HKVands område.  
Vi har i dag d. 19. juni, fået foretaget analyser for alle de nye krav, i alle boringer, og på begge vandværker. 
Resultaterne forventer vi forelægger i uge 26. 
 
  

3. Eventuelt. 

Beslutning om møderække udsættes til næste møde, som er tirsdag d. 21. august kl. 18:00 

 

 
 
 
 


